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Pan
Tomasz Anielak
Radny Rady Miejskiej 
w Łodzi 

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego, złożoną w dniu 17 stycznia 2024 

r. należy sprostować znajdujące się w jej treści nieprawdy, cytuję: „Wyłączenie 35 

hektarów parku z użytkowania na trzy letnie tygodnie, wpuszczenie na teren parku 

dziesiątek ciężarówek, dewastacja przyrody przy powstaniu kilkunastu scen, 

biwakowanie 30 tys. osób w kilka dni nie może być organizowane bez konsultacji

 z mieszkańcami.” 

Wypowiedź Pana Radnego wpisuje się w narrację fake newsów, kreowanych 

przez środowiska lewicowe. Wydaje się że Radny Prawa i Sprawiedliwości powinien być 

osobą opierającą swoje działania na rzetelnych informacjach, a nie fake newsach. 

Organizator nigdy nie planował wyłączenia 35 ha parku; teren imprezy zajmuje 

niecałe 17 ha i w żadnym wypadku park nie będzie wyłączony z działalności na trzy 

tygodnie, a jedynie na trzy dni trwania festiwalu. Na teren parku nigdy nie planowano 

wjazdu dziesiątek ciężarówek ; na ten moment organizator nie przewiduje wjazdu 

nawet kilku ciężarówek, gdyż produkcja obejmuje działania na tzw. „zakładkę”, 

wykorzystując do przeładunku tereny poza parkiem. Organizator nie planował także 

kilkunastu scen; łącznie w planach realizacji były 2 sceny główne oraz 3 małe sceny. Na 

terenie parku nie jest planowane pole namiotowe na 30 000 osób, co więcej; w ogóle 

nie jest planowane pole namiotowe, a liczba gości nie przekroczy kilkunastu tysięcy 

osób.

Warunkiem realizacji festiwalu Audioriver jest uzyskanie pozytywnej opinii 

Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków oraz Zarządu Zieleni Miejskiej.
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